
 
ГРОМАДСЬКА РАДА 

ПРИ ВИКОНАВЧОМУ ОРГАНІ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

(КИЇВСЬКІЙ МІСЬКІЙ ДЕРЖАВНІЙ АДМІНІСТРАЦІЇ) 

 

ПРОТОКОЛ № 19 

засідання Громадської ради  

при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) 

 

м. Київ, вул. Хрещатик, 36  

каб. 517                                               20 січня 2025 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради – 35 осіб. 

Присутні члени Громадської ради:  22 особи (реєстр додається). 

Присутні члени Громадської ради дистанційно: 1 особа 

 

Запрошені:  

• начальник КМВА Ткаченко Т.Ф. 

• депутат Київради Присяжнюк М.О. 

• депутат Київради Товмасян В.Р. 

• перший заступник директора Департаменту територіального міста 

Києва Абрамов М.О. 

• в.о. заступника директора Департаменту захисту довкілля довкілля та 

адаптації до зміни клімату  

• заступник директора Департаменту промисловості та розвитку 

підприємництва Циба В.В. 

• заступник директора Департаменту комунальної власності м.Києва 

Береговий Ю.М. 

• представник Управління туризму та промоцій КМДА 

• заступник начальника Служби у справах дітей та сім’ї КМДА Наумук 

О.П. 

• представник Департаменту суспільних комунікацій виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) 

Євтушенко В.В. 

• заступник директора Департаменту житлово-комунальної 

інфраструктури Мрига С.С. 

• в.о. директора Державний архів м.Києва Кісіль І.М. 

• голова Громадської ради при Шевченківській РДА Білоножко П.М. 

• представниця Громадської ради при Святошинській РДА Сова С.М. 

• мешканка вул. Джона Маккейна, 28/25 Ненужна К.В. 



• мешканка вул. Джона Маккейна, 28/25 Плескачева Л.М. 

• представник ГО «Бюро по боротьбі з екологічними злочинами» 

Мойсеєнко В.С. 

• представник ГО «Бюро по боротьбі з екологічними злочинами» 

Колісніченко Д.Р. 

• голова ГО Містобудівна платформа «Ренесанс» Глеба В.Ю. 

• представниця Ради волонтерів при Голосіївській РДА Автономова К.В. 

• представниця Громадської ради при Голосіївській РДА Цикаленко Т.В. 

• представник Громадської ради при Солом’янській РДА Волков О.М. 

• голова КМЦ ГО  Українське Товариство Охорони Памяток Історії та 

Культури УТОПІК Фролов А.О. 

• представник ГО «Перспективи Києва» Бобровська О.В. 

• представник ВГО «Боротьба з корупцією» Пашкевич А.І. 

• представник ГО «Квітуча Солом’янка – квітучий Київ» Котова О.Є. 

• представник Громадської ради при Солом’янській РДА Власенко В.О. 

• представник Парафії Св.Іоанна Хреститиля ПЦУ м.Київ Стародуб П.М. 

• голова ГО "ВО «ЖІНКИ УКРАЇНИ XXI СТОЛІТТЯ» Катан О.І. 

• керівник ГО «Рух змін» Кошара А.В. 

• представник Громадської ради при Деснянській РДА Спасиба Д.О. 

• голова ГО «Інститут розвитку, спільнодії та євроінтеграції» Кравченко 

П.Л. 

• прессекретар фракції Удар Слєсаренко Т.В. 

• членкиня координаційного комітету Громадських рад Вишняк О.Я. 

• мешканець вул.Прирічна 17 Ковадло В.П. 

• представниця Громадської ради при Дніпровській РДА Шашкіна Л.О. 

• представниця медичного руху «Будь як Ніна» Полєва О.Л. 

• представниця профспілок підприємців Коробка В.М. 

• голова ОСН «Старокиївський» Коломієць Ірина Сергіївна 

• представниця Громадської ради при Голосіївській РДА Семенова А. 

 

Засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) відкриває голова 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) Кривошея Геннадій Григорович. Він 

проінформував присутніх, що зареєстровано в залі 22 членів Громадської 

ради та 1 приймає участь дистанційно із 35. Таким чином, засідання 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) правомочне. Кривошея Геннадій 

Григорович запропонував розпочати засідання. 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що відповідно до Регламенту 

Громадської ради за 2 дні до засідання опублікований наступний проєкт 

порядку денного засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації): 



 

1. Розгляд питання щодо залучення членів Громадської ради при КМДА 

до робочої групи «Прозорість і підзвітність» на базі Київської міської 

військової адміністрації (КМВА) (Доповідає Кривошея Г.Г., 

начальник Київської міської військової адміністрації); 

2. Розгляд проєкту рішення Київради щодо реорганізації комунального 

підприємства «Київська спадщина» виконавчого органу Київської 

міської ради (КМДА) шляхом приєднання до комунального 

підприємства «Світоч» м. Києва (Доповідає Кривошея Г.Г., директор 

Департаменту промисловості та розвитку підприємництва); 

3. Розгляд проєкту рішення Київради «Про особливості нарахування 

орендної плати за договорами оренди суб’єктам господарювання під 

час дії воєнного стану в Україні та внесення змін до деяких рішень 

Київської міської ради» (Доповідає Кривошея Г.Г., представник 

Департаменту комунальної власності м.Києва);  

4. Про проведення публічних звітів перед територіальною громадою 

міста Києва структурними підрозділами КМВА та КМДА за 2024 рік 

(Доповідає Кривошея Г.Г., профільні заступники КМВА/КМДА); 

5. Про звіт голови Громадської ради за 2024 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.); 

6. Про План роботи Громадської ради на 2025 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.); 

7. Різне. 

7.1 Щодо відсутності реакції міської влади на колективне 

звернення мешканців будинку за адресою вул. Яслинська, 3 

стосовно перевірки законності будівництва на сусідній 

земельній ділянці (Доповідає Кривошея Г.Г.) 

7.2 Розгляд ініціативи щодо запровадження обов’язковості 

укладення меморандумів про взаєморозуміння з 

представниками територіальної громади в проєктах рішень 

Київради про передачу земельних ділянок, де можливі 

соціальні конфлікти (Доповідає Кривошея Г.Г., Заступник 

голови КМДА з питань здійснення самоврядних 

повноважень, представник Департаменту земельних 

ресурсів) 

7.3 Розгляд ініціативи щодо поділу земельних ділянок за 

адресами вул. Олександра Кониського, 4а (кадастровий 

номер 8000000000:88:172:0030) та вул. Прирічна, 13 

(кадастровий номер 8000000000:78:028:0013) з метою 

повернення частини самозахоплених земель, включаючи 

прибудинкові території та спортивний майданчик, до 

комунальної власності (Доповідає Кривошея Г.Г., 

Заступник голови КМДА з питань здійснення самоврядних 



повноважень, представник Департаменту земельних 

ресурсів) 

 

 

 

Виступили:  

Кривошея Г.Г, який проінформував, що від членів Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) надійшли пропозиції щодо наповнення порядку денного 

додатковими важливими для міста питаннями та запропонував затвердити 

наступний порядок денний зі зміною черговості розгляду питань:  

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити наступний порядок денний засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації): 

 

1. Розгляд питання щодо залучення членів Громадської ради при КМДА 

до робочої групи «Прозорість і підзвітність» на базі Київської міської 

військової адміністрації (КМВА) (Доповідає Кривошея Г.Г., 

начальник Київської міської військової адміністрації); 

2. Щодо заслуховування пропозицій та ініціатив від представників 

громадськості, присутніх на засіданні; 

3. Розгляд проєкту рішення Київради щодо реорганізації комунального 

підприємства «Київська спадщина» виконавчого органу Київської 

міської ради (КМДА) шляхом приєднання до комунального 

підприємства «Світоч» м. Києва (Доповідає Кривошея Г.Г., директор 

Департаменту промисловості та розвитку підприємництва); 

4. Розгляд проєкту рішення Київради «Про особливості нарахування 

орендної плати за договорами оренди суб’єктам господарювання під 

час дії воєнного стану в Україні та внесення змін до деяких рішень 

Київської міської ради» (Доповідає Кривошея Г.Г., представник 

Департаменту комунальної власності м.Києва);  

5. Щодо ініціативи Уповноваженого Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) з питань людей з інвалідністю щодо створення 

Експертної ради з питань безбар’єрності в місті Києві. (Доповідає 

Петровський В.Б.) 

6. Про проведення публічних звітів перед територіальною громадою 

міста Києва структурними підрозділами КМВА та КМДА за 2024 рік 

(Доповідає Кривошея Г.Г., профільні заступники КМВА/КМДА); 

7. Щодо відсутності реакції міської влади на колективне звернення 

мешканців будинку за адресою вул. Яслинська, 3 стосовно перевірки 

законності будівництва на сусідній земельній ділянці (Доповідає 

Кривошея Г.Г.) 



8. Розгляд ініціативи щодо запровадження обов’язковості укладення 

меморандумів про взаєморозуміння з представниками територіальної 

громади в проєктах рішень Київради про передачу земельних 

ділянок, де можливі соціальні конфлікти (Доповідає Кривошея Г.Г., 

Заступник голови КМДА з питань здійснення самоврядних 

повноважень, представник Департаменту земельних ресурсів) 

9. Розгляд ініціативи щодо поділу земельних ділянок за адресами вул. 

Олександра Кониського, 4а (кадастровий номер 

8000000000:88:172:0030) та вул. Прирічна, 13 (кадастровий номер 

8000000000:78:028:0013) з метою повернення частини 

самозахоплених земель, включаючи прибудинкові території та 

спортивний майданчик, до комунальної власності (Доповідає 

Кривошея Г.Г., Заступник голови КМДА з питань здійснення 

самоврядних повноважень, представник Департаменту земельних 

ресурсів) 

10. Про звіт голови Громадської ради за 2024 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.); 

11. Про План роботи Громадської ради на 2025 рік (Доповідає Кривошея 

Г.Г.); 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Перше питання порядку денного: «Розгляд питання щодо залучення членів 

Громадської ради при КМДА до робочої групи «Прозорість і підзвітність» на 

базі Київської міської військової адміністрації (КМВА)» 

 

Слухали: начальника КМВА Ткаченка Т.Ф., звернувся до присутніх із 

вітальним словом, у якому висловив подяку за запрошення та наголосив на 

важливості конструктивної співрпраці між владою та громадськістю. 

 

Ткаченко Т.Ф. зазначив, що основним завданням КМВА є забезпечення 

збалансованих і виважених рішень, які враховують інтереси громади та 

відповідають умовам воєнного стану. Він озвучив ідею створення робочої 

групи «Прозорість і підзвітність», яка покликана підвищити ефективність 

прийняття рішень в умовах викликів, з якими стикається місто. 

 

Начальник КМВА звернув увагу на можливість залучення представників 

громадськості до роботи групи, з урахуванням специфіки питань, які можуть 

включати обмежений доступ до інформації. Ткаченко Т.Ф. запевнив, що 

співпраця з громадською радою та іншими структурами міської влади є 

пріоритетом, і запропонував визначити представників для участі в 

обговоренні нагальних питань. 

 

Під час виступу було також наголошено на важливості врахування позицій 



громади щодо актуальних проблем, таких як незаконні забудови, питання 

укриттів, земельні питання та інші соціально важливі аспекти. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

Кривошея Г.Г., Білінський Т.В., Лисенко О.П., Ткаченко Т.Ф. 

 

Під час обговорення порушувалися важливі питання щодо волонтерських 

рад, доступності, Конкурсних комісій з призначення управителів будинків та 

інших аспектів, які потребують подальшого обговорення та дій.  

Ключові моменти:  

 

1. Відновлення роботи волонтерських рад: 

Варто підготувати пропозицію до начальника військової адміністрації з 

конкретними рекомендаціями щодо структури, положення та складу 

волонтерських рад. 

Визначити відповідальних осіб, які могли б координувати це питання. 

 

2. Прозорість конкурсних комісій з призначення управителів 

багатоквартирними будинками в місті Києві: 

Якщо вже є лист до адміністрації, його слід повторно направити або нагадати 

про нього, додавши підтвердження попередніх спроб комунікації. 

Домогтися, щоб засідання комісій проводилися у відкритому форматі з 

участю громадських рад. 

  

3. Питання доступності та безбар’єрності: 

Підтримка національної програми з питань безбар'єрності 2030 є важливою, 

однак потрібна деталізація по кожному району Києва. 

Варто створити робочу групу для аналізу стану виконання відповідних 

програм у районах міста. 

 

4. Пропозиція щодо принципів співпраці: 

Виступаючі наголосили на важливості зважених, збалансованих та доцільних 

рішень у всіх питаннях. 

Сформулювати загальні принципи співпраці Громадської ради та КМВА, що 

базуються на відкритості, конструктивності та відповідальності 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Запропонувати начальнику КМВА розглянути можливість утворення 

ради волонтерів при адміністрації. 

2. Повторно направити лист щодо залучення до Конкурсних комісій з 

призначення управителів багатоквартирних будинків представників 

Громадських рад при адміністраціях, додавши підтвердження 

попередніх звернень. 

3. Рекомендувати начальнику КМВА залучити до роботи робочої групи 

«Прозорість і підзвітність» наступних членів Громадської ради: 

1. Кривошея Г.Г., 



2. Петровський В.Б., 

3. Назаренко Б.С. 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 2.1 другого питання порядку денного: «Щодо заслуховування 

пропозицій та ініціатив від представників громадськості, присутніх на 

засіданні»  

Слухали: Глебу В.Ю., ГО «Ренесанс», який виступив із пропозицією 

створити експертне середовище при Громадській раді. Він наголосив на 

необхідності формування експертної думки для прийняття рішень, особливо 

з питань, що стосуються міського розвитку та спірних будівельних питань. 

Глеба підкреслив важливість залучення фахівців до роботи, оскільки 

обговорення лише на основі загальної думки може бути неефективним. 

 

Аргументуючи свою позицію, він зазначив, що всі виграні кримінальні 

провадження та суди були досягнуті завдяки експертним висновкам 

спеціалістів. Також Глеба запропонував створити експертну раду при 

Громадській раді, готовий долучитися до її роботи та залучити експертів у 

відповідних галузях. 

В обговоренні питання взяли участь: 

Кривошея Г.Г., Назаренко Б.С.,  

Голова Громадської ради повідомив, що у структурі Громадської ради вже 

створено профільний експертний комітет, головою якого є Богдан Назаренко. 

Проте через повномасштабне вторгнення комітет не запрацював повноцінно. 

Богдан Назаренко підтвердив готовність залучати пропозиції та експертні 

висновки для розгляду на засіданнях комітету. Він запропонував після 

засідання обговорити деталі створення механізмів співпраці з тими, хто 

зацікавлений у роботі в експертній раді. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати пропозицію Віктора Глеби щодо створення експертного 

середовища при Громадській раді; 

2. Рекомендувати голові експертного комітету Богдану Назаренку: 

• Налагодити роботу експертного комітету з урахуванням залучення 

пропозицій від представників громадськості. 

• Розглянути можливість створення експертної ради та напрацювання 

механізмів її функціонування. 

3. Організувати після засідання зустріч зацікавлених осіб з членами 

експертного комітету Громадської ради для обговорення механізмів 

співпраці та залучення експертів. 



Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 2.2 другого питання порядку денного: «Щодо заслуховування 

пропозицій та ініціатив від представників громадськості, присутніх на 

засіданні». 

 

Слухали: Мойсеєнко В.С., ГО «Бюро боротьби з екологічними злочинами», 

який порушив питання щодо ситуації на вулиці Джона Маккейна, 28/25  

Він звернув увагу на: 

• Порушення під час будівельних робіт, зокрема захоплення 

прибудинкової території площею понад 60 м². 

• Виконання будівельних робіт без відповідної документації та у період, 

коли контрольна картка була зупинена. 

• Підробку підписів, вирубку зелених насаджень на суму близько 150 

000 грн, кошти від якої не були спрямовані до бюджету. 

Доповідач наголосив на необхідності термінового включення цього питання 

до порядку денного засідання та проведення додаткових заходів для 

припинення порушень і відновлення території. 

В обговоренні питання взяли участь: 

Кривошея Г.Г., Ненужна К., Мойсеєнко В.С., Глеба В.Ю., Абрамов М.О. 

 

Представник Департаменту територіального контролю КМДА доповів, що на 

момент засідання роботи на зазначеній території не проводяться.  

Під час обговорення зазначалося, що контрольні заходи Департаменту не 

забезпечують належного реагування на ситуацію. Було зауважено, що 

необхідно провести повторну перевірку на місці. 

Була озвучена пропозиція підготувати звернення до профільних структурних 

підрозділів для вирішення ситуації. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Включити питання щодо ситуації на вулиці Джона Маккейна, 28/25 до 

порядку денного наступного засідання. 

2. Рекомендувати Департаменту територіального контролю КМДА 

провести повторну перевірку зазначеного об'єкта та постійно 

монітирити ситуацію до її остаточного врегулювання. 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 



Пункт 2.3 другого питання порядку денного: «Щодо заслуховування 

пропозицій та ініціатив від представників громадськості, присутніх на 

засіданні». 

Слухали: Полєву О.Л., яка повідомила про наступні проблеми: 

1. Проблема комунального підприємства «Київська спадщина»: З 

2022 року я акцентую увагу на фінансових надходженнях, які 

підприємство отримує від оренди палаток на територіях ярмарків. 

Декілька разів намагалася зустрітися з директором «Київської 

спадщини», але безрезультатно. 

o Вартість одного місця на ярмарках складає 400-600 грн. 

o На вулиці Чистяківська, наприклад, приблизно 75 палаток, що 

дає приблизний дохід у 45 000 грн за день лише з оренди. 

o Крім того, є невраховані малі підприємці, які займаються 

продажем овочів тощо. 

2. Дитячі гуртки: Питання передачі приміщення на вул. Мрії, 3 ФОП для 

сімейної амбулаторії без відповідного обґрунтування. Це створює 

перешкоди для розвитку технічних гуртків, які мають забезпечувати 

дітей до 18 років безперервним навчанням. 

3. Вул.Депутатська: Проблема використання території як сміттєзвалища 

та притону для алкоголіків. Закликала припинити оренду ринку 

Західного на 25 років. 

4. Забудова на пр.Берестейському, 139: Неправомірна реконструкція 

двох будівель, що загрожує знищенням частини національного парку. 

Місцеві активісти активно виступають проти. 

ВИРІШИЛИ:  

Провести наступне засідання Громадської ради при Святошинській РДА з 

залученням представників міста та місцевих керівників для детального 

обговорення проблемних питань Святошинського району Києва. 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

Третє питання порядку денного: 

«Розгляд проєкту рішення Київради щодо реорганізації комунального 

підприємства «Київська спадщина» виконавчого органу Київської міської 

ради (КМДА) шляхом приєднання до комунального підприємства «Світоч» 

м. Києва» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що сьогодні ми обговорюємо 

важливе питання реорганізації комунального підприємства «Київська 

спадщина» шляхом приєднання до комунального підприємства «Світоч». Це 

рішення викликане необхідністю оптимізації діяльності комунальних 



підприємств для підвищення ефективності та відповідальності в організації 

ярмаркових заходів. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

Кривошея Г.Г., Товмасян В.Р., Присяжнюк М.О., Глеба В.Ю., Лисенко О.П., 

Коробка В.М., Циба В.В. 

 

Основні аспекти обговорення: 

 

1. Проблеми з діяльністю комунальних підприємств: 

Відзначено дублювання функцій «Київської спадщини» та «Світоч», що 

призводить до неефективності. 

2. Соціальний аспект: 

Обговорено питання безкоштовного використання місць для ярмарків для 

соціально незахищених верств населення. 

3. Контроль за фінансовими надходженнями: 

Підкреслено необхідність посилення контролю за використанням касових 

апаратів та підвищення прозорості фінансових операцій. 

3. Критерії ефективності: 

Лисенко О.П. зазначив, що на сьогоднішній день існує значна кількість 

комунальних підприємств – близько 500, що створює неефективність у їх 

діяльності. Було висловлено пропозицію щодо створення незалежного 

конкурсу на обрання нового керівника комунального підприємства в разі, 

якщо Київська міська рада не проголосує за запропоноване рішення. 

3. Пропозиція проведення експертизи: 

Присутні на засіданні громадські організації ГО «Ренесанс» та ГО «Бюро по 

боротьбі з екологічними злочинами» запропонували провести експертизу 

діяльності підприємств «Київська спадщина» та «Світоч» через підозри на 

корупційні дії посадовців при оформленні документів на торгівлю. 

 

Зокрема, Віктор Глеба виступив із інформацією про невідповідність наявних 

Схем розміщення торговельних об’єктів на ярмарках фактичному стану 

речей та необхідність спільної перевірки діяльності посадовців комунальних 

підприємств у частині фінансової звітності та кількості торгових місць на 

сезонних торговельних майданчиках і ярмарках столиці. 

 

4. Ініціатива щодо перевірок: 

Депутат Михайло Присяжнюк підтримав ініціативу про перевірку об'єктів 

сезонної торгівлі в м. Києві спільно з громадськими активістами. 

 

 

 

ВИРІШИЛИ:  

 

1. Підтримати проєкт рішення щодо реорганізації КП «Київська 

спадщина» шляхом приєднання до КП «Світоч» з наступними 



рекомендаціями: 

 

1.1 Забезпечити глибший аналіз ефективності роботи обох 

підприємств. 

1.2 Забезпечити розробку та виконання положення про 

проведення ярмарків та подальше доопрацювання цього 

положення для усунення недоліків. 

1.3 Посилити контроль за фінансовими надходженнями через 

регулярні звіти та аудити діяльності підприємств. 

1.4  Запровадити безготівкову оплату за користування місцем під 

час проведення ярмарків.  

 

2.  Провести громадську експертизу діяльності КП «Київська 

спадщина» та КП «Світоч» за участі членів Громадської ради та 

громадських організацій ГО «Ренесанс», ГО «Бюро по боротьбі з 

екологічними злочинами» 

 

3. Провести перевірку відповідності схем розміщення торговельних 

об’єктів фактичному стану речей, а також здійснити спільну 

перевірку фінансової звітності та кількості торгових місць на 

сезонних торговельних майданчиках і ярмарках столиці. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Четверте питання порядку денного: «Розгляд проєкту рішення Київради 

«Про особливості нарахування орендної плати за договорами оренди 

суб’єктам господарювання під час дії воєнного стану в Україні та внесення 

змін до деяких рішень Київської міської ради» 

  

Слухали: Кривошею Г.Г., який поінформував, що більшість комунального 

майна, яке перебуває в оренді, використовується саме під малий бізнес. 

Варто зазначити, що бізнес, особливо малий, зараз переживає далеко не 

найкращі часи. Це пов’язано з енергетичними перебоями, які впливають на 

роботу підприємців, а також з іншими економічними труднощами. 

 

Підвищення орендної плати, навіть часткове, позначиться не лише на малому 

бізнесі, а й на кінцевих споживачах, оскільки підприємці будуть змушені 

підвищувати ціни на товари та послуги. 

 

Київ сьогодні не має програм прямої підтримки малого бізнесу. Тому, 

принаймні, у цьому питанні ми маємо піти назустріч підприємцям, 

зменшивши їхні витрати на оренду комунального майна. Це дасть 

можливість бізнесу втриматися на плаву в цих складних умовах. 

 

ВИРІШИЛИ: 



1. Підтримати проект рішення щодо особливостей нарахування 

орендної плати за договорами оренди суб’єктам 

господарювання під час дії воєнного стану в Україні та 

внесення змін до деяких рішень Київської міської ради. 

 

2. Рекомендувати Київській міській раді зберегти пільгову 

орендну ставку в розмірі 50% для суб’єктів господарювання, 

які орендують комунальне майно, до закінчення воєнного 

стану. 

 

3. Врахувати у фінальній редакції рішення положення щодо 

збереження символічної орендної плати (1 гривня) для 

благодійних фондів, громадських організацій людей з 

інвалідністю, волонтерських організацій, які працюють на 

підтримку сил оборони. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

П’яте питання порядку денного: «Щодо ініціативи Уповноваженого 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) з питань людей з інвалідністю щодо 

створення Експертної ради з питань безбар’єрності в місті Києві.» 

 

Слухали: Петровського В.Б., який поінформував, що одним із пріоритетів, 

визначених Президентом України, є створення безбар’єрного простору на 

основі принципів універсального дизайну та розумного пристосування. Це 

має забезпечити комфортне середовище для всіх категорій населення, 

зокрема маломобільних груп, до яких належать не лише особи з інвалідністю, 

але й люди похилого віку, вагітні жінки, люди з тимчасовою втратою 

здоров’я, матері з маленькими дітьми та поранені захисники України. 

 

Для забезпечення цього процесу важливим є створення експертних груп, які 

зможуть надавати консультаційну та експертну допомогу органам влади й 

організаціям. Відповідно до Типового положення про Громадську раду, 

Громадська рада при КМДА має право ініціювати створення таких груп. 

 

Пропонується ініціювати створення Експертної ради з питань безбар’єрності 

в Києві.  

Основні функції цієї ради: 

 

1. Моніторинг і оцінка створення безбар’єрного середовища. 

2. Організація навчання, тренінгів та консультацій. 

3. Участь у всіх етапах створення безбар’єрного простору. 

 



Ініціативу підтримує пункт 8 Плану внутрішньої стійкості Президента 

України та Національна стратегія зі створення безбар’єрного простору на 

2025–2026 роки. 

 

Загальний склад Експертної ради не перевищуватиме 12 осіб і 

формуватиметься за результатами консультацій із представницькими та 

виконавчими органами влади, науковими установами та громадськістю. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

Кривошея Г.Г., Петровський В.Б., Оніщенко Д.М., Назаренко Б.С., Лисенко 

О.П. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати ініціативу створення Експертної ради з питань 

безбар’єрності в місті Києві. 

2. Створити робочу групу для підготовки положення та інших 

організаційних документів. 

3. Призначити Лисенко О.П. головою робочої групи, до складу якої 

увійдуть Петровський В.Б., Назаренко Б.С., Оніщенко Д.М. 

4. Залучити зацікавлених осіб до обговорення і реалізації цього питання. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Шосте питання порядку денного: «Про проведення публічних звітів перед 

територіальною громадою міста Києва структурними підрозділами КМВА та 

КМДА за 2024 рік» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який запропонував звернутися до керівництва 

міста, з пропозицією дати доручення структурним підрозділам КМВА 

(КМДА) провести публічне звітування за 2024 рік перед громадою міста 

Києва із залученням представників Громадської ради.  

 

ВИРІШИЛИ: 

Рекомендувати керівництву міста дати доручення структурним підрозділам 

КМВА (КМДА) провести публічне звітування за 2024 рік перед громадою 

міста Києва із залученням представників Громадської ради. Це має бути 

реалізовано у строк до 15 березня, як передбачено бюджетним кодексом. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Сьоме питання порядку денного: «Щодо відсутності реакції міської влади 

на колективне звернення мешканців будинку за адресою вул. Яслинська, 3 

стосовно перевірки законності будівництва на сусідній земельній ділянці» 

 



Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що з приводу цієї ситуації до нас 

зверталися мешканці з фотокартками, які свідчать про активне будівництво 

триповерхового житлового будинку з мансардою. За документами власник 

надав декларації про початок будівництва, але вже зараз є скарги від більш 

ніж 80 мешканців, що це будівництво не відповідає нормам забудови, 

передбаченим для приватного житлового будинку. 

 

Виступили: Абрамов М.О. перший заступник Департаменту територіального 

контролю, який повідомив, що власник земельної ділянки відкрив 

контрольну картку на початку 2019 року і активно проводив будівельні 

роботи до кінця 2024 року. Зараз там знаходиться триповерховий будинок з 

мансардою. Однак, з останнього звернення власник просив призупинення 

контрольної картки в зв'язку з фінансовими обставинами. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Рекомендувати Київському міському голові та начальнику Київської міської 

військової адміністрації  направити відповідне звернення до профільного 

Міністерства з ініціативою проведення позапланової перевірки законності 

будівництва. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Восьме питання порядку денного: «Розгляд ініціативи щодо запровадження 

обов’язковості укладення меморандумів про взаєморозуміння з 

представниками територіальної громади в проєктах рішень Київради про 

передачу земельних ділянок, де можливі соціальні конфлікти» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який представив ініціативу щодо обов’язкового 

впровадження меморандумів про взаємопорозуміння у проектах рішень 

Київської міської ради, особливо стосовно передачі земельних ділянок у 

випадках, які супроводжуються соціальними конфліктами. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

Кривошея Г.Г., Глеба В.Ю., Волков О.М., Семенова А. 

 

Обговорили роботу комісії КМДА з перевірки інформації щодо об'єктів 

будівництва, які викликають суспільний резонанс на території міста Києва. 

Було зазначено, що останні роки ця комісія не працює. Зазначено, що на 

сьогоднішній день ми часто стикаємося з ситуаціями, коли процес прийняття 

рішень щодо відведення земельних ділянок супроводжується соціальними 

скандалами та незадоволенням з боку громади. Відомі випадки, коли 

будівництво на сусідніх ділянках призводило до масових скарг і конфліктів. 

Останній приклад, який ми маємо, - це ситуація в Голосіївському районі, де 

через відсутність меморандуму з мешканцями сусіднього будинку Київська 

міська рада була змушена переглянути своє рішення щодо передачі земельної 



ділянки для багатоповерхового будівництва. 

 

Меморандум як інструмент дозволяє налагодити діалог між забудовниками 

та мешканцями, а також створити умови для відкритості та прозорості у 

процесі прийняття рішень. Також варто зауважити, що без належного 

громадського контролю і участі такі рішення можуть мати негативні наслідки 

для суспільства в цілому. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Доручити Голові Громадської ради опрацювати питання щодо роботи комісії 

з перевірки інформації щодо об'єктів будівництва, які викликають суспільний 

резонанс на території міста Києва та представити результати на наступне 

засідання. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Дев’яте питання порядку денного: «Розгляд ініціативи щодо поділу 

земельних ділянок за адресами вул. Олександра Кониського, 4а (кадастровий 

номер 8000000000:88:172:0030) та вул. Прирічна, 13 (кадастровий номер 

8000000000:78:028:0013) з метою повернення частини самозахоплених 

земель, включаючи прибудинкові території та спортивний майданчик, до 

комунальної власності» 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що Громадська рада вже 

неодноразово зверталася до міської влади з питанням збереження 

спортивного майданчика за адресою вул.Олександра Кониського, 4А, який 

користується популярністю серед мешканців прилеглих будинків. Ми маємо 

на меті зберегти цей об’єкт у комунальній власності для доступу всіх 

мешканців. Також важливо враховувати питання фінансових втрат для 

бюджету, що можуть виникнути в разі зміни цільового призначення цієї 

земельної ділянки 

 

Виступили: Ірина Коломієць, керівниця органу самоорганізації населення 

Старокиївської, яка наголосила, що адреса вул. Олександра Кониського, 4А 

знаходиться поруч з територією будинків ОСНу. Зауважила, що це питання 

дуже гостре, і ОСН зацікавлений у збереженні спортивного майданчика, який 

користується популярністю серед мешканців. Ми наполягаємо на тому, щоб 

цей майданчик залишився в комунальній власності.  

 

Виступили: Глеба В.Ю., який зазначив, що проєкт рішення щодо земельної 

ділянки на вул. Олександра Кониського, 4А потребує ретельного розгляду. 

Важливо врахувати не тільки цю земельну ділянку, а й оточуючу забудову, 

яка планується відповідно до містобудівної документації. Зауважено, 

необхідно звернути увагу на детальний план території та відповідність його 

генплану. 

 



ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати Київській міській раді вжити заходів для відновлення 

збереження спортивного майданчика та забезпечити до нього вільний 

доступ мешканців прилеглих будинків. 

2. Рекомендувати Київській міській владі перевірити наявність та 

відповідність ДПТ до Генплану міста щодо земельної ділянки за 

адресою вул. Олександра Кониського, 4А, щоб уникнути втрат 

бюджету міста. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: Слесаренка Є.І., який повідомив, що 12 грудня був зареєстрований 

проєкт рішення про передачу земельної ділянки розміром 38 соток за 

адресою вул. Прирічна, 13. Завдяки публічному розголосу та підтримці 

громади Оболоні, мер Віталій Володимирович Кличко дав доручення своєму 

профільному заступнику з питань здійснення самоврядних повноважень 

Петру Оленичу відкликати цей проєкт рішення з розгляду Київради. Проте, 

члени ради висловили занепокоєння можливістю повторної реєстрації цього 

проєкту в майбутньому. 

 

У виступах наголосили на важливості збереження прибудинкових територій 

для мешканців району. Вадим Ковадло, мешканець прилеглого будинку за 

адресою вул. Прирічна, 17, звернув увагу на існування суміжної земельної 

ділянки за кадастровим номером 8000000000:78:028:0014 площею 541 м², яка 

також потребує уваги. Він запропонував під час розробки технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки кадастровий 

номер 8000000000:78:028:0013 площею 3818 м² з метою подальшого 

оформлення права користування за КО «Київзеленбуд» на сформовані 

шляхом поділу земельні ділянки доєднати до них земельну ділянку за 

кадастровим номером 8000000000:78:028:0014 площею 541 м² для 

облаштування скверу та запобігання подальшій забудові багатоповерховими 

будинками. 

       

ВИРІШИЛИ:  

Рекомендувати міській владі дати доручення КО «Київзеленбуд» розробити 

технічну документацію із землеустрою щодо поділу земельної ділянки 

кадастровий номер 8000000000:78:028:0013 з метою подальшого оформлення 

права користування на сформовані шляхом поділу земельні ділянки та 

доєднати до них земельну ділянку з кадастровим номером 

8000000000:78:028:0014 площею 541 м² для облаштування скверу та 

запобігання подальшій забудові багатоповерховими будинками. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 



Десяте питання порядку денного: «Про звіт голови Громадської ради за 

2024 рік» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г.,який 

прозвітував про діяльність Громадської ради за 2024 рік. (звіт додається). 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Слесаренко Є.І., 

Павленко А.М., Білінський Т.В., Назаренко Б.С. 

 

Слухали: заступника голови Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) Павленко 

А.М., який запропонував визнати роботу голови Громадської ради 

задовільною. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Схвалити звіт про діяльність Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Громадської ради за 2024 рік., що додається 

 

2. Визнати роботу голови Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошеї 

Г.Г. задовільною. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Одинадцяте питання порядку денного: 

«Про План роботи громадської ради на 2025 рік» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації)  Кривошею Г.Г., 

який проінформував, що від членів Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

надійшли пропозиції доповнити проєкт Плану роботи Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) на 2025 рік, який завчасно був наданий на ознайомлення.  

 

Слухали: секретаря Громадської ради Слесаренко Є.І., який повідомив, що 

зауважень до надісланих пропозицій немає та запропонував затвердити план 

роботи Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) на 2025 рік 

 

Вирішили:  



1. Затвердити План роботи Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) на 

2025 рік,  що додається. 

2. Головам комітетів Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) забезпечити 

своєчасне та в повному обсязі виконання Плану роботи Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) на 2025 рік. 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував закрити засідання Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Закрити засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

 

Голова 

Громадської ради                                                                    Геннадій  Кривошея 

 

 

 

 

Секретар 

Громадської ради                                                                   Євгеній Слесаренко 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Громадська рада при КМДА 

ЗВІТ про роботу за 2024 рік 

1. Звіт Громадської ради при КМДА можна сформувати на основі: 

- Проведених засідань громадської ради, комітетів та постійних робочих 

груп, участі в робочих групах, засіданнях комісій, робочих зустрічей, 

нарадах та інших форматів співпраці з органами влади. 

- Організації, проведення та участі у заходах (форуми, круглі столи, 

гуманітарна діяльність, волонтерська робота, тощо). 

2. Кількісний склад членів Громадської ради нараховує – 35 чоловік. Серед 

яких також представлені 9 голів громадських рад при РДА, що дає нам 

можливість активно співпрацювати з членами ГР в кожному районі та 

враховувати думку громадськості на місцях. Крім цього до нас активно 

долучається і голова Громадської ради при Шевченківській РДА. 

- Розподіл членів ГР за основними напрямками роботи в період воєнного 

стану. 

     
- Хочемо відмітити та подякувати нашим членам Громради, воїнам та 

захисникам, які зараз служать в ЗСУ, Нацгвардії – Андрій Агєєв, 

Костянтин Бричук, Федір Мотін, Богдан Назаренко, Юрій Палієв, Сергій 

Тамарін, Віктор Чесак, Всеволод Терентьєв. 

- Окремо хочу відмітити членів ГР, які займаються питанням підготовки та 

допомоги нашим ЗСУ – Геннадій Сінцов, а також окремо хочу подякувати 

кожному члену Ради які беруть активну у волонтерській роботі. 

3. Організація і проведення засідань ГР 

- За період 2024 року було проведено 5 засідання. (Всього 18 засідань, з 

11.11.21р.) 

- За весь період було розглянуто більше 100 питань порядку денного. 

- Окремо хочу відмітити роботу секретаря Громради Євгена Слесаренка, 

який підготував та відправив за весь період роботи близько 500 листів, 

пропозицій, зауважень, що стосується діяльності Громадської ради. 

4. Фінансування з міського бюджету – Громадська рада не використовувала 

жодних бюджетних коштів для забезпечення своєї діяльності у 2021, 2022, 

2023 та 2024 роках. Діяльність громадської ради провадиться виключно 

на громадських засадах. 



5. Наявність власного приміщення обладнаного для Громради у 

відповідності до Постанови КМУ 996 – Громадській раді не було виділено 

відповідного приміщення. 

6. Найважливіші питання, які піднімала Громадська рада: 

6.1. Участь членів Громадської ради на постійній основі в Комітеті 

доступності при Київській міській владі. Ведемо активну роботу щодо 

моніторингу діяльності відповідних структурних підрозділів 

КМДА/КМВА в напрямку виконання програми доступності в місті 

Києві. 

6.2. Про звітність департаменту Промисловості КМДА щодо 

ефективної роботи ярмарків в місті Києві. Було встановлено, що місто 

Недоотримало в минулому 2024 році близько 40—50 млн.грн. в бюджет 

міста. Зауваження Громради стали підставою для зміни двох керівників 

КП «Київська спадщина». Наразі Київрада розглядає питання 

упорядкування питання проведення ярмарок. 

6.3. Про підтримку малого бізнесу, який працює в комунальних 

приміщеннях міста – ініціювали перед міською владою пропозицію, 

щодо залишення пільги в розмірі 50% для підприємців, які орендують 

комунальні приміщення в 2025 році. НАРАЗІ київрада підготувала 

відповідний проект рішення. 

6.4. Про участь членів Громадської ради в робочій групі щодо 

пошуків шляхів відновлення роботи та збереження Житнього ринку в 

Подільському районі.  

6.5. Участь експерта Громадської ради Олександра Бєляєва в заходах 

щодо питань розробки містобудівної документації, в тому числі щодо 

обговорення пропозиції по будівництву метро на Троєщину. 

6.6. Про співпрацю та підтримку волонтерського руху в місті Києві.  

- Громадська рада виступила основним співорганізатором четвертого 

Київського Форуму Волонтерів, за участю представників місцевої та 

центральної влади, в тому числі за участю народних депутатів України, 

зіркових волонтерів,  заступника Міністерства ветеранів, Київради, 

КМДА/КМВА за підтримки Федерації профспілок України. 

- У форумі взяло участь близько 400 волонтерів, які представили участь 

близько 250 громадських та благодійних організацій. 

- За підтримки ініціативи Громадської ради більше 100 чоловік 

(волонтерів) були відзначені подяками Київського міського голови. 

Загалом за 2 роки відзначено більше 240 чоловік. 

- Серед активних організаторів ГР маємо відмітити: Анатолій Павленко, 

Олександр Лисенко, Артур Аракелян, Іван Степурін, Євген Слесаренко, 

Лазуренко Марина, Євген Шкулій.  

6.7. Провели круглий стіл на якому презентували і обговорили ряд 

питань щодо комплексної реабілітації. Обговорили важливі питання та 

направили відповідні пропозиції щодо врахування центральними та 

місцевими органами влади. 

6.8. Взяли активну участь у підтримці та встановленні діалогу між 

підприємцями, власниками ТС та міською владою, щодо обговорення 



нового проекту рішення по розміщенню ТС в місті Києві. Проведено 

відповідний кругли стіл. Нажаль не всі пропозиції були враховані 

міською владою. 

6.9. Громадська рада долучилася і є активним учасником робочої 

групи щодо захисту об’єктів культурної спадщини в місті Києві. 

Проводимо відповідну роботу щодо підготовки нового проекту рішення 

щодо напрацювання нових правих для збереження культурної 

спадщини в місті Києві. 

6.10. Щодо розробки та затвердження Програми опанування 

державної мови в місті Києві, яку ми ініціювали ще з 2022 року. 

- Концепція щодо опанування та підтримки української мови була 

прийнята в 2023. 

- У 2024 році було зареєстровано проект рішення щодо Програми 

опанування української мови, однак сама програма так і не була 

розроблена та затверджена. 

- У 2025 році Громадська рада планує зосередити увагу міської влади 

саме на розробці та затвердженні Програми опанування української 

мови в Києві.  

6.11. Про звіти структурних підрозділів Київської міської державної 

адміністрації (КМВА).  

- За ініціативи Громадської ради майже всі структурні підрозділи 

розпочали проведення звітування перед громадою про свою діяльність 

у період воєнного стану. 

- В планах на 2025 рік також є проведення відповідних заходів. 

6.12. Про підтримку людей з інвалідністю та ГО що працюють у сфері 

соціального захисту людей з інвалідністю (Володимир Петровський та 

Олександр Лисенко).  

- Направлено ряд рішень та звернень. 

- Проведено відповідний круглий стіл щодо доступності людей з 

інвалідністю, зокрема до об’єктів історичної та культурної спадщини.  

6.13. Про організацію робочих засідань з представниками місцевої 

влади в районах міста Києва щодо перевірки та підготовки укриттів 

цивільного захисту (Аракелян, Лисенко).  

6.14. Про підтримку малого бізнесу в Києві в період воєнного стану.  

- Члени Громради беруть активну участь в роботі Комісії з питань 

розміщення ТС в місті Києві. Відстоюють інтереси малого бізнесу, які в 

першу чергу є учасниками бойових дій, сімей військовослужбовців, 

людей з інвалідністю та інших соціально незахищених верств 

населення. 

6.15. Про активну участь та підтримку членів громадської ради щодо 

передачі комплексу «Спартак» з державної до комунальної власності. 

(Білінський, Потабенко) 

6.16. Антикорупційна політика. Заслухано звіт департаменту з питань 

антикорупційної політики щодо співпраці з громадськістю, реагування 

на звернення Громради зокрема щодо скандальних питань (ярмарки, 

незаконні забудови, проведення прийомів громадян, тощо) 



6.17. Про підтримку ініціативних груп жителів міста Києва щодо 

незаконних забудов, добудов вхідних груп та виявлених корупційних 

ризиків: 

- Можлива забудова на вулиці Прирічній; 

- Зміна цільового призначення на вулиці Кониського, 4А внаслідок чого 

бюджет може втратити 1,5 млн.грн. 

- Скандальне відведення земельної ділянки за адресою Героїв 

Севастополя, 23В. 

- Незаконне облаштування вхідних груп в Печерському районі Києва – 

вул. Джона Маккейна, 28/25, тощо. 

6.18. Участь членів громадської ради в робочій групі Київради щодо 

наповнення міського бюджету від оренди земельних ділянок в місті 

Києві. Допомогли та сприяли у надходженні до міського бюджету 

близько 100 млн.грн.  

6.19. Інші питання…. 

7.  Організація та проведення круглих столів.  

- Круглий стіл щодо захисту об’єктів культурної спадщини в місті 

Києві (Кривошея). 

- Щодо обговорення нового проекту рішення по розміщенню 

тимчасових споруд в місті Києві. 

- В рамках Київського Форуму волонтерів провели круглий стіл щодо  

комплексної реабілітації, яку організовують та проводять волонтери. 

- Щодо доступності людей з інвалідністю, зокрема до об’єктів 

історичної та культурної спадщини (Лисенко, Петровський). 

8. Співпраця з депутатським корпусом ВРУ та КМР (участь у засіданнях 

відповідних комісій Київради, круглих столах та прес-конференціях 

(Геннадій Кривошея, Євген Слесаренко, Дмитро Калько, Олександр 

Лисенко, Володимир Петровський, Анатолій Павленко, Євген Шкулій, 

Артур Аракелян, Ігор Потабенко, Степурін Іван та інші) 

9. Участь голови Громадської ради в роботі ТСК Верховної ради України 

щодо з питань моніторингу та оцінки ефективності діяльності органів 

місцевого самоврядування та місцевих органів виконавчої влади в місті 

Києві – столиці України під час воєнного стану. 

10. Співпраця з відповідальним Департаментом суспільних комунікацій – 

здійснюється на постійній основі. 

- Організація і проведення спільних заходів в ХАБах міста Києва. 

11.  Співпраця КМВА – участь представників в роботі засідань ГР у разі 

потреби. 

12. Співпраця зі структурними підрозділами КМДА (КМВА).  

Найбільше ефективні в співпраці з громадською радою протягом 2023 

року: 

- Департамент суспільних комунікацій; 

- Департамент молоді та спорту; 

- Департамент соціальної політики; 

- Департамент культури; 



- Департамент муніципальної безпеки; 

- Департамент територіального контролю міста Києва; 

- Департамент промисловості та розвитку підприємництва;  

- Департамент (Центр) надання адміністративних послуг; 

- Департамент транспортної інфраструктури; 

- Департамент охорони культурної спадщини; 

- Департамент захисту довкілля та адаптації до зміни клімату; 

- Департамент містобудування та архітектури. 

З іншими структурними підрозділами також відбувається відповідна 

робота, однак вона поки не є досить активною з різних причин. Однак 

це не означає, що вони не співпрацюють з Громадською радою. 

13. Продовжується тісна співпраця з Громадськими радами при 

райдержадміністраціях Києва через роботу відповідного 

Координаційного комітету громадських рад міста Києва.  

14. Розробляється план заходів, щодо налагодження співпраці з 

громадськими радами України, для підготовки та проведення 

відповідного заходу щодо висвітлення основних проблем у діяльності 

громадських рад та необхідності внесення відповідних законодавчих 

змін.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Голова 

Громадської ради                                                                    Геннадій  Кривошея 

 
 
 
 

- Додаток до звіту: 



Дата Захід 

24.10.2024 круглий стіл для продовження обговорення важливих питань щодо залучення волонтерів 
до процесу комплексної реабілітації спільно з органами влади, а також представлення 
важливих волонтерських ініціатив, направлених на встановлення ефективної комунікації 
та додаткової взаємодії між волонтерськими організаціями України та органами влади у 
даній сфері 

04.12.2024 круглий стіл на тему: «Безбар’єрна Столиця?!», приурочений до Міжнародного дня осіб з 
інвалідністю. 

29.10.2024 Круглий стіл «Збереження об’єктів культурної спадщини: нові механізми захисту та 
виклики сьогодення», відбудеться Засідання Круглого столу "Київ - тисячолітня сучасна 
європейська столиця. Синергія збереження історичного образу та вимог сьогодення". 

12.07.2024 Київський форум волонтерів  

09.12.2024 Робоча зустріч з Департаментом з питань запобігання та виявлення корупції КМДА (звіт 
департаменту та напрацювання пропозицій на 2025 рік 

17.12.2024 Робоча група при Департаменті молоді та спорту 

10.12.2024, 08.08.2024 Робоча група з розробки додаткових механізмів захисту об’єктів культурної та історичної 
спадщини 

05.12.2024 Відзначення волонтерів в Дарницькому районі спільно з РДА 

28.11.2024, 21.10.2024 Робоча група при постійній комісії Київради з питань підприємництва, промисловості та 
міського благоустрою щодо напрацювання змін до Положення про ярмарки у місті Києві 

24.10.2024, 28.05.2024 Робоча група при постійній комісії Київради з питань архітектури, містопланування та 
земельних відносин з розгляду питання щодо надходження коштів до бюджету міста 
Києва від орендної плати, земельного податку та продажу землі та напрацювання 
механізму виявлення, припинення та запобігання виникненню фактів використання 
земельних ділянок міста Києва не за цільовим призначенням та без правовстановлюючих 
документів власниками розташованого на ній нерухомого майна 

13.11.2024 Участь у засіданні постійної комісії Київради з питань питань архітектури, містопланування 
та земельних відносин з метою підтримки місцевої ініціативи щодо створення Алеї 
Пам'яті Героїв-оболонців на вулиці Архипенка, 5 

08.11.2024 Участь у засіданні комісії " З питань призначення щорічних стипендій видатним діячам 
культури і мистецтва м. Києва " 



18.10.2024 Участь у міжнародному DMF (ДОНБАС МЕДІА ФОРУМ) 

17.10.2024, 31.07.2024 робоча група з пошуку шляхів приведення будівлі критого ринку розташованої на вул. 
Верхній Вал, 16 до належного технічного 
стану» 

10.10.2024 Участь у засіданні ТКК Київради з питань перевірки видатків бюджету Києва 

06.09.2024 Урочисте відкриття Vcentri HUB у Дніпровському районі 

09.12.2024 Участь у ТОП100 

29.08.2024 Участь у засіданні постійної комісії Київради з питань питань архітектури, містопланування 
та земельних відносин з метою захисту мешканців від незаконного захоплення 
прибудинкової території під будівництво за адресою вул.Катерини Білокур, 6д та 
ініціатива створення робочої групи при постійній комісії з питань опрацювання 
проблематики щодо надання Департаментом містобудування різних за змістом витягів з 
містобудівного кадастру, зокрема щодо наявності червоних ліній 

23.08.2024 Робоча зустріч з керівництвом КП «Київ.Прозоро». щодо розробки майбутніх архітипів 
тимчасових споруд в Києві. 
 

21.03.2024, 23.04.2024, 06.06.2024, 
24.07.2024 

Участь у засіданні ТСК ВРУ з питань моніторингу та оцінки ефективності діяльності органів 
місцевого самоврядування та місцевих органів виконавчої влади в місті Києві – столиці 
України під час воєнного стану 

07.05.2024 Участь в представленні проєкту міської цільової програми «Сприяння розвитку 
громадянського суспільства у м. Києві на 2025-2027 роки» 

01.05.2024 Засідання міської конкурсної комісії з визначення проєктів, розроблених громадськими 
об’єднаннями, для виконання (реалізації) яких надається фінансова підтримка з бюджету 
міста у 2024 році 

01.05.2024 засідання тимчасової контрольної комісії Київради з питань взаємодії органів місцевого 
самоврядування з центральною владою 

18.04.2024 засідання Координаційного комітету Громадських рад при Державних адм-ях в м. Києві в 
Подільському районі. 

21.03.2024 Проведення у форматі круглого столу консультацій з громадськістю щодо проєкту 
рішення Київради про розміщення ТС(МАФів) у місті Києві (Положення про користування 
елементами благоустрою для розміщення ТС) 



27.09.2024 прес-конференція на тему: «Закон про столицю» і районні ради в столиці — чи мають 
вони бути 

16.02.2024 засідання Координаційного комітету Громадських рад при Державних адм-ях в м. Києві в 
Дніпровському районі. 

16.02.2024  Волонтерський захід «Музика війни» в Оболонському районі 

07.02.2024 звіт Департамент суспільних комунікацій КМДА. 

06.03.2024 Проведення заходів щодо контролю виконання робіт щодо озеленення та загального 
стану зелених насаджень (Комітет з питань транспорту, реклами, благоустрою, екології та 
галузі поховання) 

Лютий - березень Проведено ряд заходів щодо встановлення причин та шляхів виходу із ситуації щодо 
затоплення метрополітену (Комітет з питань транспорту, реклами, благоустрою, екології 
та галузі поховання) 

Січень - квітень Проведено низку заходів щодо врегулювання ситуації з евакуацією автомобілів (Комітет з 
питань транспорту, реклами, благоустрою, екології та галузі поховання) 

29.02.2024 Консультації та контроль виконання робіт по будівництву Подільсько-воскресенського 
шляхопроводу (Комітет з питань транспорту, реклами, благоустрою, екології та галузі 
поховання) 

12.03.2024 Заходи щодо аналізу якості повітря та консультації щодо покращення екологічної ситуації 
(Комітет з питань транспорту, реклами, благоустрою, екології та галузі поховання) 

Січень - квітень Заходи та консультації щодо врегулювання питання поховання полеглих героїв (Комітет з 
питань транспорту, реклами, благоустрою, екології та галузі поховання) 
 

Протягом року Робоча група з питань запобігання розповсюдження підконтрольних речовин: протягом 
всього року 
Припинено діяльність 27 точок збуту підконтрольних речовин. 
Порушено 43 кримінальних справи  (Комітет з питань транспорту, реклами, благоустрою, 
екології та галузі поховання) 
 

20.08.2024 Засідання координаційного комітету громадських рад України 

21.05.2024 Участь у Impact Force Forum 2024 

12.04.2024 Громадські ради столиці разом з київським форумом  волонтерів взяли участь в 



організації і відправці гуманітарної допомоги до прикордонних районів Сумщини 

18.01.2024 Участь у благодійному заході "Жінки. Сучасність", організованого фондом "Мамине 
серце". 

17.12.2024, 29.10.2024, 08.10.2024, 
03.09.2024, 06.08.2024, 23.07.2024, 
18.06.2024, 23.04.2024, 03.04.2024, 
05.03.2024, 27.02.2024, 13.02.2024, 
16.01.2024 

засідання Комісії з питань розміщення тимчасових споруд. 

17.12.2024, 02.07.2024, 07.02.2024 засідання робочої групи з розгляду проблемних питань, пов’язаних з облаштуванням та 
функціонуванням зупинок громадського транспорту на території міста Києва 

Серпень  2024 робоча група щодо використання, відновлення та розбудови учбово-спортивної бази 
«Спартак» (Комітет з питань освіти, молоді та спорту) 

25.05.2024 проведення патріотично-виховного заходу "на межі" (Комітет з питань освіти, молоді та 
спорту) 

13.12.2024  друге засідання Координаційної ради з питань утвердження української національної та 
громадянської ідентичності. (Комітет з питань освіти, молоді та спорту) 

Грудень 2024 Робочі групи щодо  Порядку формування Календарного плану реалізації 
проєктів та проведення заходів з питань молоді та спорту затвердженого наказом 
Департаменту молоді та спорту виконавчого органу Київської міської ради 
(Київської міської державної адміністрації). (Комітет з питань освіти, молоді та спорту) 

19.12.2024  підведення підсумків роботи Департаменту молоді та спорту 

Жовтень 2024 Виїзне засідання робочої групи щодо розміщення міського комунального ритуального 
магазину на території Лук'янівського заповідника 

05.09.202 Засідання Комітету з питань транспорту, реклами, благоустрою, екології та галузі 
поховання 



 


